
               Gostynin, 21 listopada 2013r. 
       
      
       Pan/i 
 

       ..................................................... 
 
 
 Zapraszam na XXXVII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 29 

listopada 2013r. o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin.  

 

Wójt wniósł o umieszczenie w punkcie 17a „Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek”. 

Komisja Rewizyjna wnosi o umieszczenie w punkcie 5a „Podjęcie uchwały w sprawie: wyłączenia 

jawności obrad w zakresie punktu 5b porządku obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin”. 

 

Porządek obrad; 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

 - wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 

Gminy Gostynin. 

4. Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o realizacji zadań 

statutowych w bieżącym roku. 

5 a. Podjęcie uchwały w sprawie: wyłączenia jawności obrad w zakresie punktu 5b porządku  

      obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin. 

5. b. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Zwoleniu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Współpracy Gminy Gostynin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży będących mieszkańcami gminy Gostynin”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na 

terenie Gminy Gostynin przez inne niż Gmina Gostynin osoby prawne i osoby fizyczne, a 

także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i trybu dzierżawy nieruchomości 

komunalnych stanowiących drogi wewnętrzne będące we władaniu Gminy Gostynin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia regulaminu targowiska gminnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 



rok 2014 obowiązujących na terenie Gminy Gostynin oraz zwolnień w tym podatku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2014. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości opłaty targowej na rok 2014. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2014 rok oraz zwolnień przedmiotowych od tego podatku. 

15. Podjęcie informacji w sprawie: średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku 

leśnego. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Gminy nr 210/XXVII/2012 z dnia 28 grudnia 

2012r.  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2013 rok. 

17a. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej   

        zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek. 

18. Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego - od projektu przez przetarg, wykonanie do rozliczenia 

pod nazwą „Zespół Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Solcu – ogrodzenie boiska 

szkolnego, uzupełnienie bieżni i wykonanie placu zabaw”. 

19.  Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

21.  Przyjęcie protokołów, z poprzednich sesji. 

22.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

23.  Zakończenie obrad Sesji.  

 

 

       Przewodniczący Rady Gminy   

               Tomasz Bronisław Lewandowski 

 
 
 
 
Na podstawie art.25, ust.1, pkt 3 ustawy z 08.03.1990r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. Nr 142 z 2001r. poz.1591, z późn. zmianami) 
radnemu przysługuje zwolnienie z pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów gmin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół 



z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 29 listopada 2013 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy        - 15 radnych 

Obecnych                    -  15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

4. Prawnik - Konrad Wypych 

5. Kierownik RG – Eliza Starczewska 

6. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

7. Kierownik RRiG - Bożena Durma 

8. Inspektor Ośw. - Andrzej Robacki 

9. Kierownik GOPS – Magdalena Dołegą 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Prezesa ZK, 

Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Prawnika, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Wójt wniósł o umieszczenie w punkcie 17a „Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek”. 

 

Zmiana do porządku obrad przyjęta została15 głosami za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo Radni, w 5, 

jest „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Zwoleniu”. Mam przygotowaną uchwałę w sprawie wyłączenia jawności obrad w zakresie punktu 

5b porządku obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin. Z inicjatywą uchwałodawczą wyszła 

grupa 3 Radnych, ja i dwóch wiceprzewodniczących. Chciałbym poddać Wysokiej Radzie do 

przedyskutowania, czy należy punkt 5 dzisiejszego porządku obrad utajnić. Nie stawiam na razie 

wniosku o wprowadzenie, tylko chciałbym poprosić Radnych o opinię, jeżeli taka wśród Radnych 

się pojawi. Proszę bardzo, jak Państwo Radni byście zdecydowali, rozpatrując punkt 5, czy on ma 

być w sposób jawny, czy tajny. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Przewodniczący, chcę zauważyć, że nie gestią Rady jest utajnianie 

punktów obrad sesji, musi to wynikać bezpośrednio z przepisów. Ja poproszę, nie chcę się 

wypowiadać w tym momencie, poproszę Mecenasa o wypowiedzenie opinii. 

Prawnik Konrad Wypych: kwestia ta jest normowana przede wszystkim przez ustawę o dostępie do 

informacji publicznych. Zasady posiedzenia Rady Gminy są oczywiście jawne. Wyłączenie 

jawności może nastąpić w celu ochrony interesu prywatnego danej osoby, o ile oczywiście, to nie 

dotyczy osoby pełniącej funkcje publiczną. W tym przypadku skarga, sprawa dotyczy też Pana 



Dyrektora Szkoły Podstawowej, który w zasadzie jest osobą pełniąca funkcję publiczną, natomiast 

treść skargi nie dotyczy kwestii związanych ze sprawami publicznymi, tylko tak naprawdę przepisy 

prawa pracy, a więc jakby umowy cywilnoprawnej między dwiema stronami, więc de fakto choć 

dotyczą osoby publicznej, jest to kwestia związana, sama kwestia skargi nie jest jakby zadaniem 

publicznym Dyrektora. Więc wyłączenie jawności moim zdaniem w tej sprawie może nastąpić. 

Przy czym nie następuje to z Urzędu, ustawa dopuszcza możliwość wyłączenia jawności w takiej 

sytuacji, ale nie ma obligu. Teraz w § 28 statutu naszej gminy, jest zapisane, że Rada Gminy może 

w drodze uchwały wyłączyć jawność obrad, wyłącznie w przypadkach określonych w ustawie. 

Ustaw dopuszcza taką możliwość, ustawa o dostępie do informacji publicznej dopuszcza 

możliwość wyłączenia jawności obrad. I teraz kierując się postanowieniami statutu, Rada Gminy, w 

tym wypadku może to uczynić. Natomiast oczywiście, wyłączenie jawności ma przede wszystkim 

na celu ochronę interesu danej, konkretnej osoby, jeśli Pani Skarżąca pojawi się na sesji i ona 

wyrazi swoje zdanie, że ona by chciała, żeby to było w trybie jawnym, bo może mieć powody ku 

temu, to oczywiście nie ma podstaw do wyłączania. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę Pani, jesteśmy w punkcie 

przyjmowania porządku obrad na dzisiejszą sesję i dyskutujemy nad wyłączeniem lub 

niewyłączeniem jawności w punkcie 5, kiedy będzie rozpatrywana Pani sprawa i jak gdyby, w tym 

momencie, jak już Pani jest na sesji, to chcę Pani zadać pytanie, czy uważa Pani, że Pani sprawa 

powinna być wyłączona z jawności obrad, czy nie?  

Pani Maria Cessak: tzn. ja bym chciała, żeby i Pan Wójt, w obecności osób takich przełożonych, 

które dotyczą właśnie mojej skargi, nie Komisji, w której uczestniczyłam 16 października, tylko w 

obecności właśnie byłego pracodawcy, Pana Wójta, no i kogoś z przełożonych, kto decyduje o tym, 

o tej mojej skardze, która tam wpłynęła. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę Pani, to co już zadziało się 

wcześnie, to oczywiście do tego już nie będziemy wracać, na dzisiejszych obradach, ale chodzi o 

dzisiejsze obrady, czy uważa Pani, że Pani sprawa powinna być rozpatrywana jawnie, tzn. przy 

gremium, które obecnie się znajduje na sali, czy tylko w obecności Rady. 

Pani Maria Cessak: tzn. jeżeli znajduje się w tym punkcie, to w obecności tutaj Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę jeszcze Pana Mecenasa o 

precyzyjną wypowiedź, co to znaczy wyłączenie jawności obrad. 

Prawnik Konrad Wypych: w przypadku wyłączenia jawności obrad, podczas rozpatrywania Pani 

sprawy, będą obecni Radni, Pan Wójt, i osoby wskazane przez Przewodniczącego Rady. Natomiast 

nie będą mogli być np. Sołtysi, dziennikarze, osoby postronne, które z zasady mają wstęp na 

obrady Sesji Rady Gminy. 

Pani Maria Cessak: rozumiem, to mam pytanie, to proszę wyznaczyć może następny termin, w 

którym te osoby będą uczestniczyły, no i ja chciałabym uczestniczyć. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ale dzisiaj to się zadzieje, w 

punkcie 5 obrad. 

Pani Maria Cessak: tylko w późniejszych godzinach, prawda?  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: na dzisiejszych obradach w 

punkcie 5. 

Pani Maria Cessak: no to dobrze, ja nie muszę uczestniczyć, w tej chwili, bo nie dotyczy to mojej 

sprawy, tylko mniej więcej, o której godzinie, żebym ja.. Tylko co dotyczy mojej obecności. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: przecież Pani może z mami tutaj 

cały czas być. 

Pani Maria Cessak: ale ja nie muszę.. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: przecież obrady są jawne. Czyli 

uważa Pani, że przy rozpatrywaniu Pani sprawy, powinni być na sali tylko Radni, Pan Wójt i osoby, 

które są absolutnie niezbędne, potrzebne do rozstrzygnięcia tej sprawy, tak? 

Pani Maria Cessak: oczywiście, no, bo myślę, że te osoby najważniejsze, to Pan Wójt i nie widzę 

byłego pracodawcy, gdzie w piśmie wystosowałam, żeby właśnie o konfrontacje, żeby mi właśnie 

usprawiedliwił, jaki był powód mnie, tego zwolnienia, co w piśmie jest tam.  



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo myślę, że 

sprawa została na tyle wyjaśniona, że mogę postawić wniosek o wprowadzenie w punkcie 5a 

„Podjęcie uchwały w sprawie: wyłączenia jawności obrad w zakresie punktu 5b porządku obrad 

XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin”, a tę sprawę byśmy rozpatrzyli w punkcie 5b. Za chwilę 

uchwałę o wyłączeniu jawności Państwu Radnym rozdamy. 

 

Zmiana do porządku obrad przyjęta została 13 głosami za i 1 wstrzymującym się. (Radny Andrzej 

Krzewicki wyszedł z sali posiedzenia). 

 

Radni porządek obrad po zmianach przyjęli 14 głosami za. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Pani sołtys zgłosiła na Polesiu, żeby obciąć gałęzie, bo tam jest problem przejeżdżania dużych 

samochodów, po prostu zawadzają o gałęzie. Konkretnie Polesie poprzeczne. 

 

Radny Leszek Woźniak zgłosił 1 interpelacje: 

1. Ja już zgłaszałem dwie, czy trzy sesje wcześniej, dziury w drodze w Anielinie. Były malutkie, 

już się zrobiły duże, żeby je załatać. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Dotyczy to dróg nie tylko dróg powiatowych, ale też chciałabym zgłosić w samej miejscowości 

Solec, w kierunku Wrzącej i w samym centrum, też o poprawienie, bo jednak po zimie to może 

zostać już w ogóle bardzo uszkodzona. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

(Radny Andrzej Krzewicki wrócił na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 4-go. 

Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o realizacji zadań statutowych w 

bieżącym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ta informacja też była 

przedmiotem obrad Komisji Oświaty.  

Radny Szymon Szczypawka: Komisja Oświaty zapoznała się z informacją. Została przyjęta w 

całości. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga przedstawiła informację Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej o realizacji zadań statutowych w bieżącym roku. Informacja stanowi załącznik 

do protokołu. 

Na końcu chciałabym bardzo podziękować, wszystkim Państwu za współpracę, za pomoc i za 

życzliwość. 

Radni informację przyjęli do wiadomości. 

 

Do punktu 5a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: wyłączenia jawności obrad w zakresie punktu 5b porządku obrad XXXVII Sesji Rady 

Gminy Gostynin. 

Pani Maria Cessak: jednak zmieniłam zdanie i żeby to było na posiedzeniu jawnym. 



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: no i dobrze, jeżeli tak Pani uznaje. 

Dziękuję za ten głos, czyli proszę to zaprotokółować. 

Pani Maria Cessak: bardzo bym prosiła może, o zbliżenie mi, na czym to będzie polegało, czy to ma 

jakiś wpływ, bo bardzo nie rozumiem, bo na jawnym, niejawnym tym posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: chodzi o to, że to, co będzie tutaj 

odczytane i powiedziane, będzie stanowiło wiadomość publiczną, wszyscy będą o tym wiedzieli, 

Państwo Sołtysi, mieszkańcy, część pracowników Urzędu Gminy, będą wszyscy wiedzieli. 

Pani Maria Cessak: to nie jest do ukrycia. Niech taki rozgłos pójdzie, ponieważ.. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: myślę, że już jest bezzasadne 

procedowanie dalej tego projektu.  

Prawnik Konrad Wypych: uchwałę należy przegłosować. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mogę coś powiedzieć, Panie Mecenasie mam uwagę do Pana teraz, 

podobny przypadek był już rozpatrywany na Sesji Rady Gminy, gdzie ja nie mam przy sobie Pana 

opinii, gdzie w identycznym przypadku, Pan udowadnia, że obrady są jawne. Mogło być podstawą, 

ja nie zabierałem głosu, bo mogło być podstawą wyłączenie jawności, prośba Pani, która to pismo 

złożyła. W tym przypadku uważam, że łamiemy prawo, jeżeli podejmiemy taką uchwałę. 

Prawnik Konrad Wypych: może ja się odniosę, pamiętam też tamtą sprawę, tylko jest jedna 

zasadnicza różnica, odnośnie przedmiotu skargi, tamta skarga dotyczyła, m.in. świadczeń 

udzielanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Udzielanych świadczeń przez GOPS, 

przez Kierownika GOPS, niewątpliwie jest zadaniem publicznym. Natomiast ta skarga nie dotyczy 

zadań publicznych, jako takich wykonywanych przez Dyrektora Szkoły Podstawowej, tylko 

stosunku pracy zawartego przez Dyrektora, jako pracodawcę, a osobą Skarżącą, jako pracownikiem. 

Stosunek pracy nie jest kwestią prawa administracyjnego publicznoprawnego, tylko prawa 

cywilnego i nie ma nic wspólnego z zadaniami publicznymi. Natomiast z faktu, że z zasady 

Dyrektor Szkoły jest osobą pełniącą zadania publiczne, skarga na Dyrektora jest rozpatrywana przez 

Radę Gminy, o czym stanowi kodeks postępowania administracyjnego, ale treść skargi jest tutaj 

zasadniczą różnicą w procedowaniu tych dwóch skarg. 

Radny Marek Balcerzak: dla mnie skarga jest skargą. Jeżeli by nie była w naszej gestii byśmy jej 

nie rozpatrywali. 

Prawnik Konrad Wypych: no i Rada Gminy rozpatruje. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, myślę, że 

pewne wątpliwości zostały rozwiane, jednak jest to w porządku obrad. Proszę wziąć pod uwagę 

wypowiedź Pani przy głosowaniu. 

Uchwała została odrzucona 2 głosami za i 13 przeciw. 

 

Do punktu 5b-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: odczytam skargę Pani Marii 

Cessak, która była kierowana do Wójta Gminy Gostynin, jednak z uwagi na treść skargi została 

przez Wysoką Radę skierowana do komisji Rewizyjnej. Odczytał skargę, która stanowi załącznik do 

protokołu. Skarga została przez Wysoką Radę skierowana do Komisji rewizyjnej. Z pracy tej 

Komisji Rewizyjnej powstała uchwała. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zwoleniu. 

Radny Ryszard Kowalczyk: ja tylko mam pytanie do Pani Kierownik, czy nie było już skargi w 

ubiegłym roku? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ale to jest inna sprawa. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ale dotycząca tego samego. 

Wójt: chciałbym się odnieść do tej części skargi, w której przywołane jest, że to jest na polecenie 

Wójta, zwolnienie. Absolutnie. We wszystkich jednostkach podległych mnie, pracodawcą jest 

kierownik tej jednostki w stosunku do wszystkich pracowników zatrudnionych w szkołach i we 

wszystkich tych jednostkach, które podlegają mnie. Ja jestem pracodawcą dla kierownika tej 

jednostki. Dlatego wszystkie sprawy związane z zatrudnieniem osobowym i wszystkimi sprawami, 



prowadzi bezpośrednio kierownik jednostki. Tak samo jest ze sprawą w Zwoleniu. Szkoły, jest taka 

procedura, jest to związane z ustawą o systemie oświaty, do 30 kwietnia Dyrektorzy szkół 

przedkładają Wójtowi, organizacje przyszłego roku., w której wymieniają ilości etatów, ilości 

godzin, itd. Wójt ma w kompetencji do 30 maja zatwierdzić projekt organizacji szkoły na nowy rok 

szkolny. Sytuacja przywołana tutaj, jeśli chodzi o Zwoleń, ja zatwierdziłem projekt organizacji roku 

szkolnego przyszłego, na rok szkolny 2012/2013, wskazując, że uznaje pół etatu pracownika 

gospodarczego na terenie szkoły w Zwoleniu, za zbyt duże o pół etatu i mówię, pół etatu skreśliłem 

z tej organizacji szkoły, nie wskazując absolutnie, kto to ma być. To jest kompetencja Dyrektora. 

Natomiast cały przedmiot sprawy jest przedmiotem postępowania sądowego, w związku z tym, nie 

odnoszę się do jakichkolwiek kwestii w tej chwili, czekamy na postanowienie Sądu. 

Pani Maria Cessak: tak rozumiem Panie Wójcie, że Pan nie decydował, bo to decyzja była Pan 

Dyrektora, kogo ma zwolnić. Ale chcę, pragnę nadmienić, że byłyśmy we dwie, Pani Godlewska i 

ja, na pół etatu i Pani Dziwulska, która pracowała na cały etat i ona już spełniała wymogi, że mogła 

już odejść na świadczenie przedemerytalne, a w moim przypadku Pan Dyrektor mógł pozostawić 

mnie, znając moją sytuację, a tutaj jednak ja zostałam w takiej trudnej sytuacji, jak tutaj było 

nadmienione, zwolniona. Na obecną chwilę jestem bez środków do życia, bez żadnego świadczenia, 

takie właśnie toczy się postępowanie. I Pani Aldona Godlewska od stycznia została powołana na 

cały etat i pani Dziwulska w dalszym ciągu pracuje, co się dowiedziałam z nieoficjalnych źródeł, że 

na jej miejsce miała, od września ubiegłego roku, być zatrudniona jej córka, Pani Adamska. 

Dlaczego tak zostałam skrzywdzona i tak potraktowana. Myślę, że Pan Wójt też chyba wiedział o 

takich czynach i decyzjach Pana Dyrektora, na pewno. I właśnie, nie wiem, ja tak nie pozostawię 

tego, no, bo na obecną chwilę, nie mam możliwości korzystania ze świadczenia przedemerytalnego, 

pomimo że spełniam już wiek, mój wiek jest już spełniony i mam udokumentowane 37 lat 

składkowych, ale warunkiem jest, że trzeba korzystać z zasiłku dla bezrobotnych przez sześć 

miesięcy, ponieważ ja pracowałam na pół etatu i świadczenie takie mi się nie należy, jestem bez 

żadnych środków. Jak w tym wieku, mam skończone 55 lat, 37 lat udokumentowane, bez środków 

do życia. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: przy okazji, że jest Pani Kierownik GOPS-u, chciałam spytać, czy 

Pani została objęta jakąkolwiek opieką ze strony GOPS-u?  

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: nie wiem, czy mogę udzielić takiej informacji, bo obowiązuje 

mnie ochrona danych osobowych. 

Pani Maria Cessak: ja wyrażam zgodę. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: to może by Pani Cessak powiedziała, przepraszam, może powinna to 

zapytanie skierować do Pani Cessak. Czy została Pani objęta jakąkolwiek pomocą finansową od 

dnia rozwiązania umowy o pracę z GOPS-u? 

Pani Maria Cessak: tzn. nie, od dnia rozwiązania umowy w ubiegłym roku, co się zwracałam, 

właśnie we wrześniu, no to nawet właśnie tę skargę do Kolegium napisała, ponieważ, we wrześniu 

nie miałam żadnych środków do życia i zwróciłam się o pomoc, mąż już tak był ciężko, bardzo 

chory, nie otrzymałam wtedy tej pomocy. Odwołałam się do Kolegium, być może, że częściowo też 

się przyczyniło, że mąż wcześniej zmarł, ponieważ nie miałam na leki, nie miałam na środki 

czystości, nie umiałam sobie poradzić. No i później, stan mojego zdrowia nie pozwalał, żebym 

zwróciła się do Pani Kierownik, także, ja się jakieś pół roku nie kontaktowałam, no, bo po swoich 

przeżyciach. No i w tym roku dopiero wznowiłam tam, zwróciłam się do Pani Kierownik, w 

sierpniu, otrzymałam taką jednorazową pomoc w formie pieniężnej, gotówkowej 520zł i bony 

żywnościowe 120zł na październik i teraz też złożyłam dokument, otrzymałam bony żywnościowe 

na kwotę 200zł i w formie gotówkowej 248zł na miesiąc listopad i na miesiąc grudzień. Chociaż, bo 

to pismo było skierowane do Pana Wójta, właśnie o jakąś decyzję, żeby wydał do Pani Kierownik o 

pomoc, z całego jakiegoś zasiłku do chwili wyjaśnienia właśnie moich jakichś tych, czy w Sądzie, 

czy, żebym otrzymała z ZUS-u jakieś stałe źródło dochodu. No i otrzymałam na te dwa miesiące 

listopad, grudzień, formę taką, jaką mówiłam. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: no to jednak z tego, co widać, opieka jest tutaj, nie można powiedzieć, 

że nikt w tej sprawie nie pomaga. 



Pani Maria Cessak: nie, na obecną chwilę, nie mówię, w ubiegłym roku miałam trochę żal, bo nie 

zostałam objęta tą pomocą, ale w tym roku tak jak mówiłam. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: w tamtym roku Pani Cessak miała inną sytuację rodzinną 

inne dochody, na dzień dzisiejszy, uważam, że Pani Cessak została objęta maksymalną pomocą, w 

formie zasiłku okresowego, jest to 50% pomiędzy dochodem, a kryterium dochodowym. W tej 

chwili Pani Cessak tworzy samodzielne gospodarstwo domowe. To jest maksymalna pomoc, 

uważam. W ramach też oczywiście naszych możliwości finansowych ośrodka. 

Radny Marek Balcerzak: przysłuchując się tutaj sytuacji Pani, mam taką prośbę, skierowaną do 

Pana Wójta, jeżeli dobrze zrozumiałem, że kwestia jest, że mogłaby Pani odejść chociażby z zasiłku 

dla bezrobotnych, to ja mam taką prośbę do Pana Wójta, żeby w jakiś sposób Pani pomóc, 

chociażby w ramach robót interwencyjnych, gdzie można zatrudnić osobę i mogłaby ta Pani 

wypracować sobie zasiłek dla bezrobotnych, jeżeli jest to prawdą, że z tego zasiłku mogłaby 

otrzymać świadczenie przedemerytalne. Myślę, że to byłoby najprostszą rzeczą, która w jakiś 

sposób tę sprawę rozwiąże, na dzień dzisiejszy. Bo na pewno sytuacja jest Pani trudna, nie do 

pozazdroszczenia. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: może ja tylko w drodze wyjaśnień do kolegi, że aby odejść na 

świadczenie przedemerytalne, Pani Cessak została poinformowana na pewno, wie bardzo dobrze, że 

można tylko i wyłącznie odejść z zakładu pracy z przyczyn dotyczących likwidacji stanowiska 

pracy. Musiała przepracować pełen rok, co najmniej za najniższą krajową i przede wszystkim, 

najważniejszą sprawą jest spełnienie wymogu, co, do stażu pracy. Najpierw trzeba ten staż 

potwierdzić, zliczyć, a potem ubiegać się o cokolwiek. Więc ja myślę, że Pani najpierw to powinna 

zacząć od Urzędu Pracy. Jest Pani, podejrzewam, nie wiem, czy zarejestrowana, czy nie. 

Pani Maria Cessak: tak, tak, od sierpnia, jestem zarejestrowana. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: należy zgłosić się i dowiedzieć się czy w ogóle spełnia Pani warunek, 

przede wszystkim staż pracy. Bo jeżeli Pani tego stażu nie będzie miała, to nikt Pani po prostu tego 

stażu nie da. Przede wszystkim to jest pierwsza sprawa i należy to sprawdzić, a dopiero potem 

prosić o jakąkolwiek pomoc i mówić, że w związku z tym zostanie Pani przyznane świadczenie. 

Pani Maria Cessak: nadmieniam, że ja złożyłam na świadczenie przedemerytalne, dokumenty we 

wrześniu i mam tam udokumentowane z zaliczeniem właśnie na dzieci, ten opiekę. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: czyli nieskładkowe tak? 

Pani Maria Cessak: 37 lat mam składkowych udokumentowanych, no i w lipcu skończyłam 55 lat.  

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: na dzień skończenia wieku Pani musi mieć ten staż przepracowany, 

wie Pani o tym? 

Pani Maria Cessak: ale nie jest uwzględnione, właśnie opieka, urlop wychowawczy, w ogóle 

przepracowanych mam udokumentowane 28-29 lat. No i mam doliczone ten urlop wychowawczy.   

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja Panią zapraszam bardzo chętnie do Urzędu Pracy, koleżanki do 

zliczą, ja mogę Pani pomóc w ten sposób, także nie ma problemu. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: deklaracja padła tutaj też ze strony 

Urzędu Pracy, bo Pani Radna pracuje w Urzędzie Pracy, proszę tam się udać i uzyskać informacje o 

rzeczywiście wypracowanym okresie pracy. 

Pani Maria Cessak: bardzo chętnie. 

Radny Szymon Szczypawka: niewątpliwie mamy tutaj do czynienia z bardzo trudną sytuacją, którą 

analizowaliśmy już przy poprzedniej skardze Pani Marii Cessak. Tak po ludzku to my tutaj wszyscy 

Pani oczywiście współczujemy, bo niewątpliwie splot nieszczęść, trudnych wydarzeń, na Panią 

spłyną w ostatnim czasie, bo raz zwolnienie z pracy, choroba, potem choroba i śmierć męża i to jest 

sprawa bezdyskusyjna i tutaj rzeczywiście los Pani nie oszczędza. Natomiast druga sprawa, jest 

kwestia tej skargi, którą Pani złożyła i ta skarga tak jak słyszeliśmy, dwutorowo została skierowana 

i do Rady Gminy i do Sądu Pracy. Tutaj Rada Gminy skierowała skargę, do Komisji Rewizyjnej, 

Komisja Rewizyjna jak słyszeliśmy, wnikliwie przeanalizowała skargę, nie widzi tutaj znamion 

przekroczenia uprawnień Dyrektora. Natomiast tak jak tutaj mówiliśmy, dotyczy to ściśle zakresu 

prawa pracy. Jeżeli Pani złożyła skargę do Sąd Pracy, to jeżeli Sąd dopatrzy się pewnych uchybień, 

no to do tematu wróci. Natomiast, my, myślę, że zrobiliśmy wszystko, co mogliśmy, ale 



najistotniejsze są te deklaracje, które tutaj padały, ze strony GOPS-u i ze strony Urzędu Pracy, że 

jest wola spróbowania udzielenia Pani pomocy. Czy to się uda, zobaczymy, ale trzeba być dobrej 

myśli i trzeba się pogodzić z rzeczywistością. To, co Rada mogła zrobić, zrobiła, dla Pani, więcej 

nie jestem w stanie. 

Pani Maria Cessak: dziękuję. Właśnie mam żal do Pana, byłego pracodawcy, ponieważ mi utrudniał 

wydanie tego protokołu, tego zdarzenia. W ogóle są takie niejasne dokumenty, które znajdują się w 

Sądzie, to przez byłego pracodawcę są tak sfałszowane, tak niejasne, że w piśmie do Sądu, które 

kierowałam, użyłam tego słowa i to świadomie, „sfałszowane, niejasne”, aż Sędzina mi zadała 

pytanie. I zwróciłam się też o zmianę całego składu sędziowskiego, dlaczego nie chcą odwołać 

mojego prawnika z Urzędu, co otrzymałam, w lutym i po rozprawie właśnie 14 lutego, były 

pracodawca beszczelnie podszedł na korytarzu do mojego Prawnika i zaproponował wizytę u siebie 

w zakładzie pracy. Od 14 lutego zmieniły się w ogóle stosunki między nami, że na niekorzyść moją 

były Prawnik, zeznania, i w ogóle. Do Sądu pisze, nawet takie pismo napisałam i użyłam takich 

słów i w ogóle miałam świadomość, gdzie kieruje takie pisma i ja walczę o swoje, o prawdę i 

sprawiedliwość. Ja poszłam właśnie o prawdę i sprawiedliwość do Sądu, a się okazało, że są takie 

zakłamania, takie fałszerstwa, że poszły Warszawy do Okręgowego Sądu Dyscyplinarnych Radców 

Prawnych i Warszawa się zajęła tą sprawą i myślę, bo nawet na 5 listopada otrzymałam zaproszenie 

do Warszawy, na spotkanie, do Sądu, z którego nie skorzystałam, ponieważ nie miałam na dojazd. 

Odpowiednie dokumenty dołączyłam, wysłałam. I pragnę nadmienić w obecności tutaj wszystkich, 

że skierowałam sprawę do „Sprawa dla reportera”, do telewizji. W lipcu, 16 lipca, skierowała tę 

sprawę, także, i myślę, że Pani Jaworowicz, bo śledzę jej program, są ludzie uczeni, profesorowie, i 

w podobnych sytuacjach ludzie się znajdują, myślę, że mi pomoże. Ja tego tak nie pozostawię, że w 

takim wieku, ja tak zostałam bez środków do życia, tym, bardziej, że nadmieniłam, że ja się tak 

zwracałam o pomoc w takiej sytuacji. 

Radny Jerzy Węglewski: ja chcę się odnieść bezpośrednio do Pani słów ostatnich, sama Pani mówi, 

że sprawa, którą my musieliśmy rozpatrywać, jako Komisja Rewizyjna i Rada Gminy, jest bardzo 

skomplikowana i toczy się w postępowaniach sądowych. Tak szczerze mówiąc, gdy ta sprawa 

wpłynęła, ja składałem wniosek, żeby tą sprawą się nie zajmować, tylko poczekać, aż będą 

rozstrzygnięcia sądowe. Chciałem zapytać, czy na dzień dzisiejszy, bo myśmy rozpatrywali, 

słuchaliśmy Pani wyjaśnień 16 października, czy na dzień dzisiejszy coś się zmieniło, jakieś 

postępowanie sądowe, jakiś wyrok zapadł? 

Pani Maria Cessak: nie, 17 grudnia będzie rozprawa. 

Radny Jerzy Węglewski: rozumiem. 

Radny Leszek Woźniak: szkoda, że nie ma Pana Dyrektora szkoły, zobaczylibyśmy, co on by 

powiedział na to. Dlaczego zwolnił tę Panią, a nie inną? Czy to Wójt nakazał, czy nie? Dobrze by 

było, żeby Dyrektor tu był. 

Pani Maria Cessak: właśnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: nie ma takiej konieczności. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tutaj mamy już wyjaśnione, nie ma konieczności, ponieważ mówię,ja 

jako Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, chcę Państwa poinformować, że my rozmawialiśmy nie 

tylko z Panią Cessak, rozmawialiśmy także z Panem Dyrektorem Fijałkowskim i jeszcze raz 

powtarzam, że Komisja stwierdziła, że nie ma podstaw, żebyśmy w ogóle to rozpatrywali. Nie 

mamy dokumentacji, nie mamy się, na czym oprzeć, i nie możemy w tym momencie zabierać 

jakiegokolwiek głosu i osądzać, czy Pan Dyrektor będzie mówił inaczej, czy nie będzie mówił 

inaczej. Czy Pani Cessak mówi inaczej, my nie jesteśmy w stanie tego w tej chwili osądzić. Nie 

będziemy wydawać wyroku, przed wyrokiem, jaki wyda Sąd Pracy. 

Pani Maria Cessak: ja teraz właśnie otrzymałam od Pana Wójta, tutaj po tym moim spotkaniu, na tej 

Sesji i ja poszłam do inspekcji pracy. I Pani Inspektor jak przeczytała, to pismo, to mówi, że tu w 

ogóle jest takie, że w ogóle Pan Wójt nie powinien.., że moja skarga nie powinna być skierowana na 

Sesję, tylko Pan Wójt powinien to rozpatrzyć. I ja wystąpiłam o konfrontacje i powinien właśnie 

być. Ja kilka razy, dwa razy się zwracałam na piśmie, dlaczego nie ma odwagi spojrzeć mi w oczy i 

tego wytłumaczyć. Pani Inspektor to przeczytała i powiedziała, że to jest ogólnikowe.  



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, ja chciałem już 

zakończyć tę dyskusję, ponieważ wyszła ona, poza ramy tej skargi. Cała sprawa tak jak tutaj 

wszyscy zauważyliśmy, jest w Sądzie Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, nastąpi jakieś 

rozstrzygnięcie. A my odnieśliśmy się, jako Rada, do treści skargi, która jest w naszym posiadaniu. I 

myślę, że już dalsza dyskusja jest niewskazana i niekonieczna. 

Radna Marzena Staniszewska: przypatrując się tym sytuacją, chcemy zwrócić na to uwagę, 

rzeczywiście, że ostateczną decyzją jest Sąd zawsze, ale my zaczynając od punktu wyjścia, tzn. 

dziwię się bardzo, nie możemy powiedzieć, że to w tej chwili Urzędnik zawinił, czy to zawiniła 

inna osoba, trzecia, czwarta, czy kolejna. My powinniśmy rozpatrywać przede wszystkim tę skargę, 

żeby ta skarga nie wyszła w ogóle poza teren obwodu, czyli nie po instytucjach jednych, drugich, 

Sądach. My jesteśmy jak gdyby organem, tutaj w tej chwili, że my jako do Urzędu, gdzie ta sprawa 

została skierowana, jakoś rozpatrzona, w pewien sposób, żeby nie wydostała się na zewnątrz. 

Przede wszystkim bardzo rozumiem tutaj Panią, w takiej sytuacji, bo być może każdy z nas, nie 

wiem, czy to będzie ten, następny, czy kolejny, może być w takiej sytuacji, bo sytuacja życiowa 

może się okazać, dziś, jutro, pojutrze, więc my powinniśmy przede wszystkim zwracać uwagę na to 

i cała Rada i całe Urzędy, żeby w jakiś sposób wybrnąć z sytuacji, pomóc Pani od zadania 

pierwszego punktu, dlaczego to się tak zdarzyło, a nie inaczej? I na pewno te skargi nie poszłyby 

tak daleko, nie toczyły się po Sądach. I myślę, że Urząd, przepraszam, Urzędnicy też powinni wziąć 

jak gdyby pod pewną dyscyplinę i przekazywania osobom w trudnych sytuacjach, jakichś porad, 

doradztwa, ewentualnie pokierowania osobę w załamaniu krytycznym, żeby nie dochodziło do 

powielania takich sytuacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo. Szanowni 

Państwo pozwolę sobie jeszcze raz przypomnieć projekt uchwały. Odczytał projekt uchwały. 

Uchwała nr 285/XXXVII/2013 została przyjęta 12 głosami za i 3 wstrzymujące się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pani Maria Cessak: tzn. z tego, co rozumiem, to znaczy została na niekorzyść moją, tak 

przegłosowana? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: to jest Pani ocena. Skarga jest  

uznana, przez Wysoką Radę, za bezzasadną. 

Pani Maria Cessak: przykro jest mi słyszeć, takie bezzasadna, tyle dowodów jeszcze bezzasadna. 

Także ja mogę opuścić salę, tak?  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: może Pani zostać, może Pani 

opuścić sale. 

Pani Maria Cessak: mnie interesował tylko ten punkt. I pisemko otrzymam, tak? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak. Oczywiście informację Pani 

od nas otrzyma. 

Pani Maria Cessak: będzie możliwość, gdzieś się odwołania, tutaj z tej Komisji, co jest zapisane, że 

jest bezzasadna? Ja chce się zapytać, bo to.. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: to jest jak gdyby Pani ocena, czy 

będzie się Pani odwoływała i gdzie. 

Pani Maria Cessak: no, bo w obecności tutaj właśnie nadmieniam, że nie zgadzam się, że jest 

bezzasadna, że tyle jest argumentów, które są tak udokumentowane, tutaj w tej skardze, że ja nie 

wiem, czy jest bezzasadna. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: po otrzymaniu informacji, uzna 

Pani, co dalej Pani z tym zrobi.  

Pani Maria Cessak: dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: otrzyma Pani pouczenie stosowne 

w otrzymanej od nas informacji. 

Pani Maria Cessak: gdzie mogę skierować, tak? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak. 

 

Do punktu 6-go. 



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przyjęcia Programu Współpracy Gminy Gostynin z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014. 

Wójt: zanim przejdziemy do dyskusji omawiania tego programu, pragnę zgłosić drobną poprawkę, 

do samej treści programu, a mianowicie w rozdziale 6, mówiącym o priorytetowych zadaniach, w 

punkcie 1, podpunkt 3, wykreślamy. „Wypoczynku dzieci i młodzieży”, tą część wykreślamy.  Było 

to omawiane na komisji. 

Radni zmianę przyjęli 15 głosami za. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 286/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

będących mieszkańcami gminy Gostynin”. 

Wójt: o uruchomieniu takiego programu stypendialnego, który wspierał będzie w różny sposób 

edukacje uzdolnionych dzieci i młodzieży w różnych obszarach, dyskutowaliśmy już wielokrotnie i 

podjęcie tej uchwały, to jest pierwszy krok, w kierunku rzeczywiście uruchomienia całego tego 

programu, żeby stał się on rzeczywistością. W projekcie budżecie na rok 2014 mamy zaplanowane 

odpowiednie na ten cel środki, aby je wykorzystać, potrzebna jest dzisiejsza uchwała, jako pierwszy 

krok w tym kierunku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 287/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Gostynin przez inne niż 

Gmina Gostynin osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania. 

Wójt: do tej pory na ternie naszej gminy nie było niepublicznych przedszkoli, w związku z tym nie 

było takiej uchwały i takich zasad dofinansowania. Zostało takie niepubliczne przedszkole 

uruchomione w Sierakówku, nazywa się „Leśne Ludki”, w związku z tym mamy obowiązek 

dotowania niepublicznych przedszkoli, stąd ten projekt uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 288/XXXVII/2013 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzenia). 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: ustalenia zasad i trybu dzierżawy nieruchomości komunalnych stanowiących drogi 

wewnętrzne będące we władaniu Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 289/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę posiedzenia). 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: ustalenia regulaminu targowiska gminnego. 

Wójt: w, ślad za głosami mieszkańców z zebrań wiejskich, taka potrzeba stworzenia targowiska 

gminnego była sygnalizowana wielokrotnie. Szczególnie nasi mieszkańcy, gdy targowisko w 



mieście zostało zamknięte, przeniesione zostało do „Starej Betoniarni”, nasi mieszkańcy, 

mieszkańcy gminy, utracili jak gdyby możliwość prowadzenia handlu płodami rolnymi. Oczywiście 

nad tym tematem, żeśmy się głęboko pokłonili i robimy wszystkie możliwe starania, żeby takie 

targowisko uruchomić. Już konkretnie wskazuje na terenie bazy Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Gostyninie, przy ul. Targowej i stąd potrzebny pierwszy krok do tego stworzenia, to 

jest uchwalenie regulaminu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 290/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski ogłosił 5 minutową 

przerwę.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski wznowił obrady po 5 

minutowej przerwie. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2014 obowiązujących na 

terenie Gminy Gostynin oraz zwolnień w tym podatku. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, procedując te 

uchwały na komisjach, uchwały podatkowe mieliśmy wiedzę i świadomość, że one są uzgadniane 

jeszcze z Regionalną Izbą Obrachunkową, teraz proszę Pana Wójta o zmiany. 

Wójt: zanim Pan Przewodniczący przejdzie do odczytywania właściwej treści uchwały, pragnę 

zgłosić poprawki w paragrafie 1, punkcie 2, podpunkt e) w pozostałych, podczas komisji treść była 

procedowana w takim brzmieniu:  

„e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 7zł, od 1m2 powierzchni użytkowej, z 

wyjątkiem: 

1. budynków użytkowanych na cele rekreacji indywidualnej – 7,73zł od 1m2 powierzchni 

użytkowej, 

2. innych, niż wymienione w pkt. 1 – 4,72zł od 1m2 powierzchni użytkowej.  

Pragnę zgłosić poprawki i ten podpunkt 2 będzie brzmiał, i tak będziemy go procedować:  

„e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 7,73ł od m2 powierzchni użytkowej, z 

wyjątkiem: 

- zajętych na szopy, stajenki, garaże, stodoły i budynki inwentarskie służące do chowu, hodowli i 

utrzymywania zwierząt gospodarskich – 4,72zł od 1m2 powierzchni użytkowej. 

Radni zmianę przyjęli 14 głosami za. (Radny Andrzej Krzewicki nie wrócił na sale obrad po 

przerwie). 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko zapytam, czy teraz, czy było to z RIO już teraz konsultowane? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: było konsultowane, Regionalna Izba Obrachunkowa zdaje się na 

nas, jak my to zapiszemy i tutaj po uzgodnieniach z mecenasem i z Panem Wójtem 

zaproponowaliśmy taki zapis i na pewno uda się, żeby zostało to zaakceptowane przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową.  

Wójt: jeszcze dodam, celem naszym było, żeby obronić te budynki, które wiadomo, że na terenie 

gminy są, które praktycznie nawet nie są wykorzystywane, one stoją często puste, służą tylko 

zgromadzeniu opału, żeby nie obciążać ich tą maksymalną stawką 7,73zł, natomiast z innych, 

żebyśmy tę maksymalną pozyskali, w związku z tym taki zapis proponujemy.. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja chciałam tylko dodać, że stawki uległy zwiększeniu przeciętnie  

o 2%, w przypadku podatku od nieruchomości. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 291/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

(Radny Andrzej Krzewicki wrócił na salę posiedzenia). 



 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na rok 2014. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: stawkę podatku rolnego proponujemy utrzymać na poziomie roku 

2012 i 2013. Czyli nie zmieniamy stawki. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 292/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: ustalenia wysokości opłaty targowej na rok 2014. 

Wójt: chciałbym skierować wyjaśnienia przede wszystkim do Państwa Sołtysów, bo Państwo macie 

tę świadomość, natomiast Państwa Sołtysów, chciałem poinformować, że te stawki nie będą 

obowiązywały na ewentualnym, uruchomionym targowisku na bazie Gminnej Spółdzielni, 

ponieważ na terenie miasta będzie zbierał opłatę targową Urząd Miasta. Takie są procedury, czyli te 

stawki nie będą obowiązywały na targowisku ewentualnie uruchomionym w GS, tak mówi prawo. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 293/XXXVII/2013 została przyjęta 13 głosami za i 2 wstrzymującymi się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2014 rok oraz 

zwolnień przedmiotowych od tego podatku. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: stawki ulegają podwyższeniu przeciętnie o 2%, w stosunku do roku 

obowiązującego. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 294/XXXVII/2013 została przyjęta 14 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt informacji w 

sprawie: średniej ceny sprzedaży drewna dla celów wymiaru podatku leśnego. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: wysokość podatków od nieruchomości leśnych uległa zmniejszeniu 

w stosunku do tego roku. Obowiązująca stawka to jest 41,07zł za ha, w 2014 roku będzie to 37,63zł 

za ha. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Informacja została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Gminy nr 210/XXVII/2012 z dnia 28 grudnia 2012r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 295/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2013 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 



Uchwała nr 296/XXXVII/2013 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały w 

sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 

tytułu pożyczek. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: chciałam tylko dodać, że powyższy kredyt mieści się w wysokości 

zawartej w uchwale budżetowej na 2013 rok, nie zmienia on w obecnej chwili planowanego 

deficytu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 297/XXXVII/2013 została przyjęta 14 głosami za i 1 wstrzymującym się i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w zakresie realizacji 

zadania inwestycyjnego - od projektu przez przetarg, wykonanie do rozliczenia pod nazwą „Zespół 

Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Solcu – ogrodzenie boiska szkolnego, uzupełnienie bieżni i 

wykonanie placu zabaw”. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał protokół pokontrolny 

Komisji Rewizyjnej dotyczący tego zadania. Protokół stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak brzmi protokół pokontrolny 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin.  

Radna Ewa Michalska: dziękuję bardzo Komisji Rewizyjnej za pracę. Ale ja myślę, że tutaj parę 

rzeczy może umknęło Komisji, bo to, co ja w pierwotnej części, jak w ogóle skłaniałam się do tego, 

aby prześledzić te procedury, wykonania tego zadania, to też mówiłam o terminach. I tu te terminy 

nie zostały, po pierwsze nie zostały dotrzymana, przez tutaj w głównym projekcie, jak również nie 

wychwyciła tego Komisja Rewizyjna. Dziwię się bardzo, bo tam podaje się do 30 października 

2011 roku. No i na pewno nie zostało, to zrobione w tym terminie, ja o tych terminach mówiłam,  

również, odbiór jak gdyby tych uchybień, które tu dzisiaj również Komisja wychwyciła i w tym 

protokóle były, również nie zawierało, jeżeli była robiona inwestycja powinien być zawarty aneks, 

który również zawierał, jak gdyby wydłużenie terminu. Bo jak wiem, to instalacje i zakończenie 

prac robiono jeszcze na wiosnę 2012 roku. Więc tutaj nie wiem, nie wychwyciła tego Komisja, ja 

prosiłam, żeby to było, tutaj przez tę Komisję sprawdzone. No na pewno przez osoby, które miały 

nadzór, nie pracują już dzisiaj w Urzędzie i bardzo trudno może jest to również sprawdzić, no, ale  

jest Pan Wójt. Również tutaj, jeżeli chodzi o gwarancję, to gwarancja jest 4 lata i myślę, że oprócz 

placu zabaw, również powinna być umieszczona tutaj, ta bieżnia, która po prostu nie została  

zrobiona zgodnie ze sztuką budowlaną, która powinna być i warunków, wymogów w ogóle 

udostępnienia tego dzieciom do korzystania. Myślę, że też powinno też być to boisko ujęte i te 

naprawy w ramach gwarancji, bo tak jak mówię, gwarancja jest 4 lata, przyjmująca, że 30 

październik, było to wykonane. Więc myślę, że tutaj.. Dziękuje Komisji, ale nie jestem w pełni 

usatysfakcjonowana, myślę, że pewne rzeczy zostały tutaj pominięte, ale dziękuje bardzo. 

Radny Jerzy Węglewski: chcę tylko powiedzieć Pani Radnej, odnośnie tego terminu zakończenia 

prac, plac zabaw był robiony wiosną, z wypowiedzi Pani Dyrektor, wynikało, że część zabawek, po 

prostu nie było sensu ich montować na zimę, bo tylko by niszczały, nie byłyby użytkowane. Dlatego 

jakby za zgodą Pani Dyrektor, bo tak to zrozumieliśmy, było to przesunięte na wiosnę, a odbiór 

zadania był zrobiony, ponieważ zabawki były w szkole już złożone.  

Radna Ewa Michalska: to jak można zrobić odbiór zabawek, skoro te zabawki powinny być 

montowane w sposób bezpieczny i tu całe zadanie jak gdyby powinno być zakończone. Jeżeli ktoś 

odbiera, to również powinien odbierać, to, co jest z certyfikatem bezpieczeństwa, wszystkie 

zabawki montowane. Jakie były uzgodnienia to tutaj nie mamy, prawda, więc, to były jakieś ustne, 

tak samo o wydłużeniu i robienia czegoś dodatkowego, tak jak sam przetarg mówił, mówiło się o 

odsetkach karnych, więc, pewne rzeczy, jeszcze terminy nie zostały zachowane, powinien być 



zrobiony aneks do umowy. Tak samo wydłużający, jak gdyby termin realizacji i w tym momencie 

można było na wiosnę skończyć, odebrać również i całość zadania byłoby wykonane. 

Wójt: oczywiście wszystkie te elementy, które były zawarte, były dostarczone terminowo, na czas, 

tylko głównie chodziło o to boisko do siatkówki, przygotowane było, tylko fizycznie nie zostały 

zamontowane te słupki, one były w szkole złożone. Zresztą ten projekt był kontrolowany przez 

jednostkę wdrażającą, żadnych usterek tutaj nie mieliśmy, płatność uzyskaliśmy. 

Radna Ewa Michalska: w jakim czasie zostaną jak gdyby naprawione te rzeczy, które niejako nie są 

teraz do używalności, czyli bieżnia i.., czy w najbliższym czasie? 

Wójt: zgodnie z projektem, czy z kosztorysem, bieżnia nie była przewidziana do budowy od nowa, 

tylko było uzupełnienie tej starej istniejącej, w związku z tym, wykonawca nie chciał uzupełniać, bo 

powiedział, że to niewiele da i wymienił od razu całość. Ja wiem, też przyznaje racje, że to do 

końca nie jest to, czego ja oczekiwałem, ponieważ zapewnienia były troszeczkę inne, że ta struktura 

tego materiału jest troszeczkę wadliwa, ale jeszcze raz podkreślam, nie była przewidziana wymiana 

całej bieżni. 

Radna Ewa Michalska: skoro nie było tutaj wymiany, to po co również odbierający zatwierdzili jak 

gdyby odebranie tego, skoro była wadliwa? O to również mi chodzi. 

Radny Marek Balcerzak: ja chciałbym tylko zauważyć, że to są wyraźne zalecenia Komisji. I 

chciałbym, żeby się Pan Wójt odniósł do nich, żeby to zostało, albo powiedziane, że zostanie 

spełnione, albo nie, bo są zalecenia i nie możemy tego tak zostawić, tej sprawy na dzień dzisiejszy. 

Natomiast jeżeli chodzi już o pracę Komisji, no, to nie wiem, w Komisji nie ma ekspertów, jeżeli 

takie sformułowania padły, ja dziękuje i chwała Komisji, natomiast dziwię się, że wcześniej przy 

odbiorze, osoby, które znają się na rzeczy, nie zauważyły takich niedociągnięć. Taką prośbę mam, 

Panie Wójcie, żeby się odnieść czy te wnioski mają zamiar, bo takiej deklaracji nie było i 

informacji, nie ma, czy to jest zasadne, czy to będzie zrobione, czy nie, żeby sprawa jasna już była. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: tzn. to, co ja chcę powiedzieć, to z tego, co my tutaj widzieliśmy i 

przeprowadziliśmy rozmowy, to tutaj ani jedna, ani druga strona nie miała jakichś tutaj pretensji, do 

tego, że nie było to w terminie w ogóle odebrane. I w takiej jakości zostało to odebrane. Nikt tutaj 

nie mówił, to ja tak zrozumiałam, bynajmniej, że to wyszło po prostu po fakcie. To miało się jakby 

zasklepić, to się nie zasklepiło i powstały, tak jakby takie kamienie, żużel, dla mnie to mówię taki 

niedopalony węgiel.  To nie było, tak, że to było tego samego dnia, kiedy to było odbierane, 

ponieważ Pani Dyrektor też mówiła, że też nic nie wiedziała i w ogóle, ale po przesłuchaniu i 

porozmawianiu z pracownikami Urzędu Gminy i Komisji, która była, Pani Dyrektor dokładnie 

wiedziała, że będzie to ubierane, ja w tej chwili też nie będę mówiła, jak przebiegała cała Komisja. 

Tylko po prostu mówię.  

Radny Jerzy Węglewski: odnośnie bieżni, to tylko mogę powiedzieć tyle, że w chwili kiedy była 

bieżnia odbierana przez Komisję, ona mogła zupełnie inaczej wyglądać, niż w chwili, obecnej, 

kiedy my to widzieliśmy na miejscu, ponieważ prawdopodobnie, z resztą Pani Dyrektor 

wspominała, że to było inaczej, tylko materiał, który był na wierzchu położony, został przez wodę 

wpłukany pod spód, a zostały na wierzchu te grube elementy, tak jak się dzieje na drogach, gdzie 

jest drobny element wypłukiwany, a gruby gruz zostaje na wierzchu. Taka nasza uwaga, żeby tę 

bieżnię po prostu w jakiś szybki sposób naprawić, poprzez tak jak już mówiliśmy uzupełnienie 

drobnym materiałem, ewentualnie przesianie, nie wiem, nich jakiś specjalista się wypowie i ustali.  

A budowa nowej bieżni, tak jak Pani Dyrektor sobie życzyła i myślę, że może to być konieczne i 

wskazane, ale to się wiąże, tak jak napisaliśmy, z odwodnieniem całego boiska., ponieważ tam teren 

jest taki, że woda nie wsiąka, i stoi na wierzchu, jeżeli nie będzie odwodnienia, także jakakolwiek 

praca konkretna i wydaniem pieniędzy jest wyrzuceniem w błoto. 

Radna Ewa Michalska: proszę Państwa, można wrócić do prac naszych Komisji, czyli Komisji 

Oświaty i Komisji Rozwoju, gdzie w 2011 roku, ja zgłaszałam te pewne nieprawidłowości, zaraz na 

samym początku, jak zaczęły się prace, na tym boisku. Byłam zdumiona tym, że zostaje jak gdyby 

usuwana nawierzchnia, która, tzn. pewnie, że ona miała jakieś tam niedociągnięta, po ulewnych 

deszczach, że nie było zgodnie może ze sztuką, wcześniej jakaś modernizacja tego boiska robiona, 

ale ja zgłaszałam tutaj, że nie podoba mi się to, co zostało zrobione, czyli cała wymiana, jak gdyby 



została pogorszona. I jeżeli Państwo byliście teraz, od samego początku, czyli od 2012 roku, tam 

dzieci po prostu z dużym utrudnieniem korzystają, jak również zdarzają się często wypadki, na tej 

właśnie bieżni. Tam zostaje tylko, tak jak Pan nauczyciel w-f wskazał, krótki odcinek, gdzie jest jak 

gdyby wybiegany, więc z tego korzystają wszystkie dzieci, więc i maluchy. Już nie mówię, że my 

jako tutaj Rada, przez tutaj naszą kadencję, żadnej tony żużlu nie wkładaliśmy na drogi, to dlaczego 

my wkładaliśmy tutaj, ktoś dopuścił, czyli organ, który nadzorował, ze strony Urzędu Gminy i ze 

strony inwestora, dopuścił do tego, żeby taki materiał został położony, no i odebrany. 

Wójt: oczywiście chcę potwierdzić, że w momencie odbioru tego zadania, oczywiście ta bieżnia 

wyglądała zupełnie inaczej, ponieważ ta warstwa żużlu była przykryta 2-3cm warstwą drobnej 

pospółki, ona miała to zakleszczyć, oczywiście po zimie, po roztopach, po opadach deszczu, to się 

odkryło. Oczywiście wnioski Komisji przyjmujemy do realizacji, ale ja dzisiaj nie zadeklaruje, że 

zrobię to za tydzień, czy za miesiąc. Przyjmuję do realizacji jak każde inne. 

 

Do punktu 19-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
„Komisja wnioskuje o umieszczenie w projekcie budżetu Gminy Gostynin na 2014 rok modernizacji 

odcina drogi w m. Skrzany, na długości 500m. Jako źródło finansowania wskazuje, środki 

zewnętrzne”. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 20-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Stanisława Wasińskiego udzielił Wójt Gminy Edmund 

Zieliński:  

Sprawa wycięcia gałęzi, myślę, że dokonamy przeglądu, oceny i ZK w stosownym czasie, spróbuje 

te wystające gałęzie przycinać. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Leszka Woźniaka udzielił Wójt Gminy Edmund Zieliński: 

Nie tylko na tej drodze, ale i na wielu innych drogach monitorujemy dziury, staramy się 

interweniować, gdzie jest tam naprawdę źle, w stosownych warunkach, w sprzyjających warunkach 

najgorsze dziury poprawimy. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnej Ewy Michalskiej udzielił Wójt Gminy Edmund Zieliński: 

Sprawa drogi powiatowej, jak co każdą sesję, oczywiście my zgłaszamy do Zarządu Dróg 

Powiatowych, tę interpelacje, ale wiemy, jak oni reagują. 

 

Do punktu 21-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół, z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za. (Radna Elżbieta 



Tyszkiewicz opuściła salę posiedzenia). 

 

Do punktu 22-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt: chciałbym osobiście ponowić zaproszenie dla Sołtysów dla Państwa Radnych na spotkanie 6 

grudnia 2013r. w ZSPiG w Lucieniu. Taka tradycja była corocznego spotkania z Sołtysami, ale ona 

była na początku roku, po przyjęciu budżetu, w tym roku, z racji tej, że wiele spotkań odbyliśmy 

przy okazji ustawy śmieciowej, jak gdyby to spotkanie odwlekło się w czasie, ale jest to pora, w 

której możemy zrobić takie spotkanie, mamy wszystkie inwestycje zakończone, będę się starał 

Państwu przedstawić, omówić te wszystkie najważniejsze sprawy związane z zakończonymi 

inwestycjami i ewentualnymi planowanymi w roku 2014. Jeszcze raz bardzo serdecznie zapraszam. 

Ponadto chciałbym też Państwa poinformować, z uwagi na to, że będzie to grudniowa sesja, jak 

zwykle jest konieczna, jak najpóźniej, w granicznym jakimś tam terminie, nie chcieliśmy robić już 

tego w Sylwestra, czyli 31 grudnia, kalendarz tej końcówki grudnia jest trochę niezręczny w tym 

oku, w związku z tym proponuję zrobić sesję w dniu 30 grudnia, przy czym sala niestety jest zajęta 

przez miasto, ta sesja będzie sesją wyjazdową. 

Radny Jerzy Węglewski: ja jeszcze tylko jedno zdanie odnośnie sprawy boiska w Solcu, myśmy w 

ubiegłym roku z kilkoma Radnymi objeżdżali wszystkie szkoły pod kątem podejrzenia, jakie są 

warunki lokalowe i myślę, że większość szkół chciałaby mieć taką szkołę i takie boisko szkolne, 

jakie jest w Solcu. Pozostałe szkoły mogą tylko pozazdroscić. 

 

Do punktu 23-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.25 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom Urzędu Gminy, 

Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXVII Sesji Rady Gminy i zamknął 

je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 


